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Zwracam sig z proSb4 o zapewnienie odpowiedniej iio6ci koszy na Smieci

przy przystankach autobusorvych (zar6wno dla wsiadaj 4cych, jak i wysiadaj 4cych) na pqtli linii

nr 19 (ul. Rybnicka). Obecnie znajduj e sig tam tylkojeden kosz na przystanku dla wsiadaj4cych,

niewystarczaj4cy dla zapewnienia (szczeg6lnie w weekendy) czystoSci i porzqdku w tym

miejscu.

Z wyrazami szacunku
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